
SEJE ZBOROV OBČINSKE SKUPŠČINE

Prometna ureditev ni zrela za sprejem
Zbori občinske skupščine, ki so se sestall v četrtek, 25.
februarja, so lahko opravili svoje delo le pol. Medtem koje
v zboru krajevnih skupnosti stekla žlvahna razprava o pro-
metnl uredltvl na območju ožjega mestnega središča, so
morall delegati v zboru združenega dela zapustiti sejo. ker
niso bili sklepčni. Glede na to, da je bll med druglm na
dnevnem redu tudl predlog občinskega proračuna, je bila
zadeva dokaj neprijetna. Vendar se je vse skupaj uredilo
v sredo, 2. marca, ko se je ZZD ponovno sestal in tudi
veljavno sklepal.

Zbor krajevnih skupnosti se je po-
novno sestal v sredo, 2. marca - to pot
y tolikšni sestavi, da je lahko tudi ve-
Ijavno sklepal. Vsi trije zbori so tako
sprejeli občinski proračun za leto 1988.

V zboru krajevnih skupnosti je ste-
kla živahna razprava o predlogu do-
polnitev prometne ureditve v Ljublja-
ni. Ta predlog med drugim predvideva
nekaj konkretnih rešitev za izboljšarvje
prometne situacije in za zmanjšanje

prometa v najožjem mestnem središ-
ču. Med drugim naj bi fizično zaprli
Prešernov trg, močno omejili promet
na starem mestnem jedru, kjer n£0 bi
stanovalcem omogočili dostop samo
še s posebnimi nalepkami.

Delegati so v razpravi poudarili zah-
tevo, da naj bi imeli občani Centra pra-
vico sami urejati promet v svojem oko-
Jju, ne pa da o tem odločajo tudi tisti,
ki niso prav nič prizadeti, na primer,

krajani Medvod. Opozorili so tudi na
neskladje med cenami za prevoz z av-
tobusi mestnega prometa in cenami
bencina. Mestni potniški promet je ob-
čutno predrag, tako da se občani raje
poslužujejo lastnih avtomobilov.
Predlagali so tudi, naj bi uvedli nad-
stropne avtobuse, s katerimi bi zmanj-
šali zasedenost mestnih ulic. Odločno
so se zavzeli proti temu, da bi progo
mestnega potniškega prometa podatj-
šali na Grad, saj bi s tem ogrozili že
tako načeti grajski hrib.

Menili so, da bi morali zmanjšati šte-
vilo rezerviranih parkirnih mest na
mestnih ulicah za različne delovne or-
ganizacije in organe. Rezervirane pro-
store naj bi imeli samo za nekaj službe-
nih vozil, ne pa tudi za delavce, ki
prihajajo Ija na delo. Posebej so v tej
zvezi omenili republiški sekretarat za
notranje zadeve.

Pripomb na prometno ureditev je bi-
lo toliko, da se je ob koncu izoblikoval
predlog, naj bi skupščini mesta Ljub-
Ijane, ki se bo sestala 10. marca, pred-
lagali, naj gradivo umakne z dnevnega
reda, naj ga strokovne službe dopolni-
jo in tako izpopoh^enega predlož\jo
v ponovno obravnavo.


